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En dat laatste kwam als een behoorlijke ver-

rassing, zegt Brechtje. “We hebben het be-

drijf in 2019 overgenomen van onze ouders 

en vervolgens een behoorlijke transformatie 

ingezet. En juist die transitie werd door de 

jury geloofd. Een mooie erkenning voor het 

hele bedrijf.” Brechtje is van jongs af aan al 

betrokken bij het bedrijf, al heeft ze na haar 

studie eerst een andere weg bewandeld als 

accountmanager voor een groot bedrijf in de 

interieurbranche. “Op een gegeven moment 

was ik toe aan iets nieuws. Ik wilde altijd al 

graag ondernemen en dacht dat te kunnen 

leren in het familiebedrijf. Niet met het idee 

om daar te blijven werken, maar vooral om 

de kneepjes van het vak 

te leren. Zodoende ben 

ik in 2010 gestar t op de 

afdeling verkoop.”

 

Vanuit verkoop is 

Brechtje vervolgens 

naar de serviceafdeling 

verhuisd. “Geloof het of 

niet, maar er ging ook 

wel eens iets fout bin-

nen onze onderneming”, zegt ze met een 

lach. “Op de serviceafdeling komt feitelijk al-

les bij elkaar wat in de processen daarvoor 

niet helemaal lekker is gelopen. Vanuit deze 

positie ben ik processen gaan (her)structu-

reren en organiseren. Als je groeit, moet je 

ook als organisatie groeien, anders red je het 

niet.” En blijkbaar beviel dat goed, want en-

kele jaren maakte ze haar debuut in het ma-

nagement. “Vanuit deze positie kreeg ik een 
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steeds bredere blik op het bedrijf en de mo-

gelijkheid om processen te gaan (bij)sturen. 

En dat beviel me uitstekend. Sterker nog, het 

is gewoon ontzettend leuk. Bovendien ga je 

dan ook pas écht waarderen wat je ouders 

hebben opgebouwd.”

 

Sinds de overname in 2019 door Gerard 

en Brechtje is de producent van betonnen 

keerwanden hard gegroeid. “We hebben 

een compleet nieuwe fabriek gebouwd en 

het bedrijf verder omgevormd naar een hele 

moderne organisatie met verkoopkantoren 

in Duitsland, België, Frankrijk en Denemar-

ken. Je bent toch de volgende generatie en 

denkt over sommige zaken heel anders. De 

tijdgeest is ook heel anders.” Brechtje en 

haar broer zijn in hun positie volledig gelijk-

waardig aan elkaar. “En dat stralen we ook 

uit in het bedrijf.” Van een echte mannenwe-

reld is bij Bosch Beton dan ook geen sprake. 

“Op kantoor is de verhouding vrouw versus 

man al 40:60. Daarin zijn we echt wel ge-

groeid. We hebben vrouwen op alle func-

ties, van logistiek tot de afdeling engineering, 

maar ook in de verkoop en op de adminis-

tratie. En sinds kor t is ook de eerste vrouw 

in de productie aangesteld.” 

 

Als het even kan, werken we met gemengde 

teams, zegt Brechtje. “Daardoor ontstaat 

een veel completer beeld en dat is voor de 

bedrijfsvoering alleen maar dienend. Mannen 

zijn over het algemeen goed in het uitzetten 

van de grote lijnen, vrouwen letten vaak op 

relevante details en zo zorgt die combinatie 

ervoor dat het succesvol lukt. Alles staat of 

valt tenslotte met de uitvoering. We doen 

het bij Bosch Beton echt samen.” 

 

Ambities heeft Brechtje 

nog te over. “Het voor-

naamste doel voor nu is 

om ons bedrijf op een 

goede manier door de 

transitie te leiden. We 

verbruiken veel grond-

stoffen en zijn samen 

met de markt en in-

stanties op zoek naar 

alternatieven om bij-

voorbeeld cementvrij te kunnen werken. 

Hierin zullen we gezamenlijk een weg 

moeten vinden. Daarnaast hebben we 

de ambitie op Europees marktleider 

te worden op het gebied van keer-

wanden. In Nederland zijn we dat 

al, maar ook daarbuiten liggen er 

nog hele mooie groeikansen. En 

daar horen ook buitenlandse fa-

brieken bij.”      ■

‘Als het even kan, werken we met  

gemengde teams. Daardoor ontstaat een  

veel completer beeld en dat is voor de 

bedrijfsvoering alleen maar dienend’
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